
Sammanträdesprotokoll för Kommunstyrelsen
2023-05-25

KS § 7:9 Dnr. KS 2020/0022

Svar på motion nr 2/2020 från Ann-Christine Furustrand (S) och
Mats Larsson (S)

- Bygg flerbostadshus i trä!

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta

Anse motion nr 2/2020 besvarad med hänvisning till arbetet med det
kommande programet för miljöanpassat byggande.

Reservation

Kenneth Johansson (MP) reserverar sig mot beslutet.

Särskilt yttrande

Soña Almgren (S) lämnar skriftligt in följande särskilda yttrande:

Protokollsbilaga § 719/01.

Kenneth Johansson (MP) lämnar skriftligt 'in följande särskilda yttrande:

Protokollsbilaga § 729/02.

Sammanfattning

I en motion väckt i Kommunfullmäktige föreslår motionärerna att kommunen
utvecklar en profll inom hållbart byggande och att olika byggnader i trä

utvecklas.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet 2023-05-10, § 5:6.

Michaela Fletchers (M) ordförandeförslag daterat 2023-05-05.

Samhällsbyggnadsförvalttüngens tjänsteutlåtande daterat 2023-04-26.

Förslag till beslut

Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till arbetsutskottets beslutsförsiag

innebärande att anse motion nr 2/2020 vara besvarad med hänvisning till

arbetet med det kommande programmet för miljöanpassat byggande.

Sofia Almgren biträder Michaela Fletchets (M) yrkande.

Forts.
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Forts. KS § 7:9

Kenneth Johansson (MP) yrkar bifall till motionen.

Propositionsordning

Ordföranden frågar om Kommunstyrelsen beslutar enligt Michaela Fletchers
(M) eller Kenneth Johannsons (MP) yrkande och finner att arbetsutskottet
beslutar enligt Michaela Fletchers (M) yrkande.

Omröstning

Omröstning begärs och ska verkställas. Den som är för Michaela Fletchers (M)yrkande röstar ja, den det ej vill röstar nej.

Omröstningen utfallet enligt bilagd omröstningslista (7:9) med 11 ja-röster, 1nej-röst.

Expedietas
Akt

Justerandes signaturer '
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Kommunstyrelsen i Österåkers kommun (mandatperiod 2023 - 2026)
KS 2023-05-25 § 7:9
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Protokollsbilaga § 729/01

Dnr. KS 2020/0022Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-05-25.Ärende 9. Svar på motion nr 2/2020 från Ann-Christine Furustrand (S) och Mats Larsson (5)

- Bygg flerbostadshus i trä!

Vi tackar för svaret på motionen och kommer fortlöpande följa upp arbetet med programmet för

miljöanpassat byggande så att motionens andemenjng återfinns i detta program när det ska antas i

sin helhet.

'För Socialdemokraterna

Sofia Almgren



Protokollsbilaga § 7:9/02

Dnr. KS 2020/0022
Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2023-05-25.Ärende 9. Svar på motion nr 2/2020 från Ann-Christine Furustrand (S) och Mats Larsson (S)

- Bygg flerbostadshus i trä!

Att bygga hus i trä innebär att man använder trä till stommarna, i stället för stål. Det är bra för
klimatet, men det uppstår en konflikt då det visat sig att det avverkas gammal skog med höga
naturvärden, vilket gör att den biologiska mångfalden utarmas. Utarmningen av den biologiska
mångfalden är en lika stor ödesfråga för mänskligheten som klimatfrågan och det går därför inte
att med klimatargumenten driva på byggande av hus i trä utan att känna till det. När trähus byggs
måste kommunen få in i avtal med byggbolagen att det trä som används inte kommer från
skyddsvärda skogar i Sverige eller utlandet.

I svaret på motionen står det att helt felaktigt att kommunen inte har rådighet över materialval.
Det stämmer inte. Kommunen har stor makt över detta genom planmonopolet och som ägare
över planprocessen. Materialval bör lyftas in i planbestämmelser, Vilka är juridiskt bindande och
sen måste byggföretagen följa detta. Det är så här Vi styr gestaltnjngen av det nya Åkersberga..

Kenneth Johansson (MP)


